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Jsme jako apoštol Pavel? 

 

Apoštol Pavel se nebál šířit víru v Ježíše Krista všude, kam přišel, a hlásal ji všem. Jeho 

největším přáním bylo, aby co nejvíce lidí poznalo Ježíše, a tak se dozvěděli, co jim 

může přinést skutečný smysl života.  

My také můžeme být jako on. I když třeba nikdy nepojedeme na žádnou misijní cestu, 

určitě potkáme mnoho lidí, kteří o Kristu neslyšeli, a můžeme se proto řídit větou, 

kterou najdeme v Pavlově dopisu římským křesťanům: 
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Když vyluštíš správně šifru, dozvíš se, co jim Pavel napsal. Dokážeš toto místo na začátku Listu 

Římanům najít? Poznamenej si sem odkaz! 

 

 

 
 
Nápověda: záhadnou šifru rozluštíš pomocí klíče na morseovku! 

 

 


